
Fråga – äldreombudsman
 
 

Åhörare/ledamöter
 

Aktuellt av flera skäl. Fyra o ett halvt år gammal motion för det första…
 
Sedan:

• Vid fullmäktige i april kom ett medborgarförslag om precis
samma sak. Det finns ett tryck o ett önskemål från våra
medborgare kring det här.

• Vid samma fullmäktige i april debatterades Rönngården. Bl.a.
diskuterades om vårdtagarna på Rönngården hade varit ut
sedan 2010 eller inte. Socialnämndens ordf svarade då så här:
”De flyttade ju dit för några månader sedan, o då var de ju
ut.” För de som vill se den debatten så finns den på Kalix
kommuns hemsida. Jag kan ju tycka att det är märkligt att
socialnämndens ordf tycker att våra äldre ska var nöjda med
att få gå in o ut ur en taxi under 20 sek. Och att det är den
utevistelse man får nöja sig med. Nu kan Karin säkert
utveckla det här, men uttalandet i sig ger upphov till frågor.
Men det väckte ingen uppmärksamhet i pressen t.ex. Och här
kommer då det sista skälet till att en äldreombudsman
behövs; jag tror nämligen inte att en sådan låtit ett sånt
uttalande gå obemärkt förbi.

Tack.




